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  رهبر و ملت کار را برای دشمن به آنجا رساندهاند که عاقبتِ دشمن را در دست خود داریمسلامی گفته

دشمن تحریمها را بردارد یا برندارد پیروز هستیم.

فرمانده کل سپاه پاسداران عنوان کرد؛ 

«حسین سلامی» فرمانده کل سپاه در اجلاسیه پایانی دومین کنگره ملی ۴۰۰۰ شهید استان یزد گفت:

درود بر خانواده جانبازان که با لبخند شیرین زندگی را بر آلام جانبازان ما شیرین میکنند. اگر شهیدان، جانبازان و رزمندگان و
آزادگان ما نبودند، قطعاً اسلام و ایران با هم و آن انقلاب باشکوهی که آمده است تا سیمای جهان بشریت را از اسارت و

بردگی طواغیت نجات دهد، میشکست و دوباره اسلام از جامعه و جهان جدا میشد و دوباره ایران تحت سلطه استکبار قرار
میگرفت و ملت ایران افسرده می شد.

به گزارش اسپادانا خبر، فرمانده کل سپاه افزود:

آنها آماده بودند تا اسلام و ایران را دوباره تحت تسلط ظالمانه خود دفن کنند ولی امام با انقلاب نبوی خود معجزه کرد و روح
شهادت را در جامعه زنده کرد و مردم را برای شکوه از دست رفته خود به قیام دعوت کرد، بت ها را شکست و تبر را بر گردن

بت بزرگ آمریکا گذاشت و پس از او نیز مقام معظم رهبری به درستی سفینه این جامعه اسلامی را از میان امواج فتنهها به
ساحل آرامش پیش برد و ایران آنگونه که امروز میبینید به حاکمیت و استقلال و آزادی و پیشرفت و درخشش و کمال رسیده

است.

سلامی سرزمین امروز ایران را سرزمین بقا و سرافرازی و اقتدار و آزادگی خواند و گفت:

شهدا نشان دادند که سرزمین ایران، قتلگاه متجاوزان است و برای دشمنان سرزمین ناکامیها و شکستهای پی در پی است،
سرزمین اعجابها و سرزمین شگفتیسازیهاست و این میراث به یادگار مانده از شهیدان است.

وی تاکید کرد:

امروز که در روزهای نخستین به سال ۱۴۰۰ و قرن پانزدهم هستیم چهره ایران را بنگرید، سالهای قبل دشمنان ما براساس
محاسبات مادی خود تدارک برنامههایی دیدند و تمام قدرت خود را برای شکست این انقلاب بسیج کردند تا ملت ایران را در

فشار حداکثری و انزوا شکست دهند، دشمن تمام قد با تمام رسانههای خود به جنگ روانی با ملت ایران بپاخواست ولی
قلبهای ایرانیان مستحکم بود. آنچه ملت ایران از بصیرت و قدرت و صبر و شکیبایی و ایستادگی نشان داد شاید دیگر در

تاریخ ملتی نتوان آن را دید. این یک معجزه بود، ملت ایستاد و رهبر بزرگ و عزیز ما در حالی در برابر این توطئهها ایستاده بود
و مردم را به صبر و مقاومت فرا میخواند که هم قدرت می ساختند، هم کشور را به پیش میبرند و هم در حال پیشرفت

هستیم. این کشور غنی از نظر معنوی و مادی است و کشوری که رهبر بزرگ و آرمان بزرگ دارد هیچگاه شکست نخواهد خورد
چرا که این ایستادگی نتیجه داده و در حالی که دشمن میخواست مردم ما خسته و تسلیم شود با هدایت رهبری و صبر مردمی

شاهد باطل شدن آن حربه ها هستیم.

وی عنوان کرد:
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بیان این حقیقت، هم دشمنان را آگاه می کند و هم دوستان که ما به نقطهای رسیده ایم که اگر دشمن تحریمها را بردارد یا
برندارد، پیروز هستیم، در واقع رهبر و ملت، کار را برای دشمن به آنجا رساندهاند که عاقبت دشمن را در دست خود داریم. ما

در حال کاهش شدید فشار ناشی از تحریمها هستیم لذا اگر دشمن تسلیم شود و تحریم ها بردارد، بار دیگر بر حربه دشمن
پیروز شده ایم و اگر تحریم ها را برندارند نیز به خودکفایی مطلق میرسیم و نقشه عزتمان را کامل خواهیم کرد؛ رد واقع

دیگر از میدان تاثیر دشمن آزاد شدهایم و این رویداد در آستانه سال ۱۴۰۰ نشانه بزرگی برای پیروزی ملت ماست.

سردار سلامی در پایان نیز تصریح کرد: ما عجله نداریم، به تحریم بیاعتناییم و به برجام نیز احتیاجی نداریم، با هم در میدان می
مانیم و دست به دست هم پیش می رویم تا ایران را با این تمدن بزرگ بسازیم.

[1] سپاه پاسدارانبرچسب ها: 
[2] تحریم
[3] برجام

[4] رهبر انقلاب
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